
Rada Miejska w Nowym Dworze Gdańskim 

 

Protokół nr LI z Sesji w dniu 30 czerwca 2022 roku 

Obrady rozpoczęto 30 czerwca 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:40 tego samego dnia. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bieliński 

2. Henryk Brzozowski 

3. Beata Gołębiowska 

4. Zbigniew Koćko 

5. Wojciech Krawczyk 

6. Marian Laskowski 

7. Ryszard Łabędzki 

8. Wioletta Przyborowska 

9. Krystyna Rudzińska 

10. Tomasz Sieklucki 

11. Dorota Sobocińska 

12. Witold Staszewski 

13. Krystyna Tokarska 

14. Radosław Wójcik 

15. Paweł Zawiliński 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

Sekretarzem Obrad została Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej D.Sobocińska. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak zapytań i interpelacji. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały: 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński- Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag. 



Radny R.Wójcik – kwota na podwyżki dla nauczycieli, czy otrzymana kwota wystarczy? 

Burmistrz J.Michalski – tak, kwota jest wystarczająca, pierwszy raz przekazana kwota zabezpiecza 

ponoszone wydatki. 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 375/LI/2022 

 

6. Projekt uchwały zmieniającej w sprawie WPF na lata 2022-2037. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały: 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński- Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały zmieniającej w sprawie WPF na lata 2022-2037.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 376/LI/2022 

7. Projekt uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji, sposobu jej rozliczania oraz 

kontroli z budżetu gminy dla jednostek ochotniczych straży pożarnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały: 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński- Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji, 

sposobu jej rozliczania oraz kontroli z budżetu gminy dla jednostek ochotniczych straży pożarnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 377/LI/2022 

8. Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, doradców zawodowych, 

terapeutów pedagogicznych w szkołach i nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych 

pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i młodsze, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Nowy Dwór Gdański. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały: 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński- Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, doradców 

zawodowych, terapeutów pedagogicznych w szkołach i nauczycieli przedszkoli i innych placówek 

przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i młodsze, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Nowy Dwór Gdański.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 378/LI/2022 

9. Projekt uchwały zmieniającej w sprawie ustalenia regulaminu określającego szczegółowe 

warunki udzielania pomocy dzieciom i młodzieży, formy i zakres tej pomocy, w tym stypendia dla 

uzdolnionych uczniów oraz tryb postępowania w ramach Lokalnego Programu Wsparcia Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały: 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński- Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej w sprawie ustalenia regulaminu określającego szczegółowe warunki 

udzielania pomocy dzieciom i młodzieży, formy i zakres tej pomocy, w tym stypendia dla 



uzdolnionych uczniów oraz tryb postępowania w ramach Lokalnego Programu Wsparcia Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 379/LI/2022 

10. Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Nowy Dwór 

Gdański na rok szkolny 2022/2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały: 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński- Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w 

Gminie Nowy Dwór Gdański na rok szkolny 2022/2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 380/LI/2022 

11. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Nowy 

Dwór Gdański na lata 2022- 2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały: 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński- Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Nowy Dwór Gdański na lata 2022- 2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 381/LI/2022 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu i dzierżawy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały: 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński- Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

najmu i dzierżawy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 382/LI/2022 

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki Nad Zabytkami Gminy Nowy Dwór 

Gdański na lata 2022 – 2025. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały: 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński- Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki Nad Zabytkami 

Gminy Nowy Dwór Gdański na lata 2022 – 2025.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 383/LI/2022 

 

 

 



14. Informacja z działalności Burmistrza Nowego Dworu Gdańskiego. 

Brak zapytań i uwag. 

 

15. Sprawy różne 

 

Radna Beata Gołębiowska – kończy się umowa z Firmą KOMA na wywóz śmieci – czy coś 

wiadomo? 

Burmistrz J.Michalski -kończy się procedura przetargowa. Wcześniejsza procedura była na 3 lata, 

ale nie została rozstrzygnięta. Obecnie umowa będzie zawarta na 1 rok. W procedurze przetargowej 

wzięły udział 2 firmy. W wyniku analizy wybraliśmy firmę KOMA z oferta 2.298.825,50 złotych. 

Druga firma oferowała 3.037.780 złotych. Jeżeli spełnione są wszystkie wymogi formalne, to usługi 

przez najbliższy rok będzie świadczyła KOMA. 

Radna W.Przyborowska-Panie Burmistrzu, ja mam takie pytanie, została powołana Gminna 

Komisja Urbanistyczno-Architektoniczna i  jak to sama nazwa wskazuje czym będzie się 

zajmowała, ale gdybym mogła prosić o kilka takich szczegółów, co konkretnie w zakresie działania 

tej komisji?  

 

Burmistrz J.Michalski - rozpoczynając odpowiedź wyjaśnię, że taka gminna komisja funkcjonuje 

od lat w gminie. Natomiast ze względu na pewne elementy, głównie chodzi chyba o 

wynagrodzenia, dokonaliśmy ponownego wyboru, ponownego powołania. A o szczegóły poproszę 

Zastępcę Rafała Kubackiego. 

 

Zastępca Burmistrza R.Kubacki -Gminna Komisja Urbanistyczna jest organem doradczym 

burmistrza w zakresie weryfikacji analizy, a także podejmowania działań w zgodności przy 

opracowaniu studium uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego, gmina także 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, a także ich zmian w momencie kiedy 

dokonujemy zmiany w pewnych rejonach, na przykład administracyjnych miasta, miejscowego 

planu to po podjęciu uchwały o przystąpieniu takiego planu i ogłoszeniu obwieszczenie o 

możliwości składania wniosku zbieramy wszelkie niezbędne informacje, które pozwolą ostatecznie 

nadać kształt i rozpocząć procedurę związaną z przystąpieniem do realizacji miejscowych planów. 

Po otrzymaniu wszystkich wniosków, uwag ostateczny kształt miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, czy też jego zmiany, podlega weryfikacji, opiniowaniu przez 

gminną Komisję Urbanistyczną. Gminna Komisja Urbanistyczna składa się z trzech osób, które 

posiadają stosowne uprawnienia urbanistyczne, także są to specjaliści w tej dziedzinie, w zakresie 

właśnie weryfikacji analizy i zgodności przede wszystkim ustawą o zagospodarowaniu 

przestrzennym. Natomiast też jest komisja nam przydatna, jest niezbędna w takich etapach i 

konieczności dokonywania analizy zapisów i założeń miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, w momencie kiedy są różne interpretacje, a proszę mieć na uwadze, że miejscowy 

plan zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy funkcjonuje od 1998 roku, oczywiście 

były wprowadzone różnego rodzaju zmiany natomiast no niejednokrotnie jest tak, że szeroki 

wachlarz zapisów powoduje, że no ta interpretacja może być w różny sposób odbierana przez 

poszczególnych uczestników procesu inwestycyjnego. Dlatego też gminna Komisja Urbanistyczna 

na zasadzie takiej analizy, weryfikacji pomaga na te interpretacje, aby nie dopuścić do zaburzeń tak 

zwanego ładu urbanistycznego. 

Radna W.Przyborowska-mówiliśmy dzisiaj przy uchwale dotyczącej tygodniowego, 

obowiązkowego wymiaru godzin. Teraz nasunęło mi się jeszcze takie pytanie, chodzi o pedagoga 

specjalnego. Czy w przypadku naszych Szkół gminnych są jakieś wymogi formalne co do 

zatrudnienia w pewnym wymiarze, czy w każdej szkole musi być taki pedagog specjalny? 

Jak to będzie wyglądało?  

 



Burmistrz J.Michalski - Jeśli chodzi o praktykę i jakby powiązanie z arkuszem organizacji roku 

szkolnego 2022/2023, to powiem szczerze my spełniamy wymóg formalny. Natomiast praktycznie 

takie stanowiska, które zostały tutaj wymienione nie zaistnieją. Z różnych względów. Między 

innymi ze względu na to, że po prostu arkusze organizacyjne procedowane od kwietnia nie 

przewidziały tego. Oczywiście to nie jest błąd dyrektorów, tylko jest to jakby pewna procedura, 

która działa już od lat. Myślę, że prędzej czy później takie stanowisko będzie potrzebne. 

Szczególnie w  tych dużych szkołach, gdzie skala problemów ze względu na ilość uczniów jest 

bardzo duża. Pewnie będzie wymagało zatrudnienia na jakąś część etatu, bądź na pełen etat, ale 

póki co tymi kwestiami zajmują się pedagodzy szkolni i psycholog. 

 

Radna D.Sobocińska-  chciałam bardzo podziękować za inwestycję, które miała miejsce w Jazowej,  

Termomodernizację Budynku Świetlicy Wiejskiej. W imieniu swoim i mieszkańców bardzo 

serdecznie dziękuję. Panie Burmistrzu, oprócz tego chciałabym podziękować pana pracownikowi, 

pani Bożenie Wierzbie za dopełnienie spraw związanych z tym remontem. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady W.Krawczyk zamknął obrady  

LI (51) sesji w dniu 30 czerwca 2022 roku. 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

 

Sekretarz Obrad       Przewodniczący Rady Miejskiej   

Dorota Sobocińska                        Wojciech Krawczyk 

 

Przygotowała: Anna Żurawska-Fiałek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


